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Protokół Nr XIII/ 2007 
z XIII sesji Rady Gminy Nowa Słupia 

   odbytej w dniu 27.11.2007 roku  
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 

w godz. 9.00- 12.15 
 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na 15 ogółem. Nieobecny radny Jan Marzec 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział również sołtysi gminy Nowa Słupia. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pan Władysław Orliński - Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Danuta Żebrowska - Pełnomocnik ds. Organizacji Urzędu Gminy, 
4. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy, 
5. Pan Piotr Michalski – Radca prawny Urzędu Gminy, 
6. Pani Maria Chrapała – była Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej 

Słupi, 
7. Pani Agnieszka Lewandowska – p.o. Kierownika Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi, 
8. Pan Andrzej Romański – Kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej            

w Nowej Słupi, 
9. Pani Małgorzata Jakubczyk -  przedstawiciel ZNP Oddział w Nowej Słupi, 
10. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia” . 
 
Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, że obrady są prawomocne. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał:  

• w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt. żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
• w sprawie ustalenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od nieruchomości na 

2008 rok,  
• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych                       

i zwolnień od tego podatku na 2008 rok, 
• w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 
• w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok, 
• zmieniająca uchwałę Nr XII/86/07 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 października 

2007 r. w sprawie procedury uchwalania budżetu Gminy oraz rodzaju                                  
i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, 

• w sprawie zaciągnięcia kredytu, 
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• w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Nowej Słupi, 

• w sprawie zmiany treści Statutu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej  
w  Rudkach, 

• w sprawie realizacji zadania polegającego na zapewnieniu transportu i opieki nad 
dziećmi niepełnosprawnymi w czasie przewozu na trasie dom – szkoła – dom, 

• w sprawie przyjęcia na 2008 rok regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznania nauczycielom zatrudnionym w przedszkolu, 
szkołach i gimnazjach prowadzonych przez gminę Nowa Słupia dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród wynikających ze 
stosunku pracy.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zamknięcie obrad. 
Pytań jak też uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 14  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz poinformowała Radę, iż nie wpłynęła żadna 
poprawka co do treści protokołu Nr XII/2007 z obrad poprzedniej sesji, wobec czego 
poprosiła o formalne jego przyjęcie. 
Głosowanie za przyjęciem protokołu Nr XII/2007 z XII sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
odbytej w dniu 30 października 2007r. 
Głosowanie 
za – 13 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1   
W wyniku głosowania protokół Nr XII/2007 został przyjęty.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka przedstawił informacje z prac pomiędzy sesjami, tj.                  
w okresie czasu pomiędzy 31 października  a  27 listopada 2007.   
Poinformował, że : 
- przeprowadzono konkurs na kierownika GOPS w Nowej Słupi w związku z przejściem 
dotychczasowej kierownik na emeryturę. Konkurs wygrała pani Monika Góra z Rudek, 
- przygotowywano materiały na posiedzenia komisji i dzisiejszej sesji, 
- odbył spotkanie z sołtysami celem konsultacji propozycji stawek podatkowych na 2008r, 
- podpisał umowę darowizny z Gminą Nadarzyn, woj. mazowieckie na kwotę 10.000 zł                  
z przeznaczeniem dla Szkoły w Paprocicach.  
Poinformował również o etapach przygotowywania dokumentacji technicznych na planowane 
inwestycje oraz o przebiegu wykonywanych inwestycji w 2007r. 
Radny Zenobiusz Nowiński poprosił o przybliżenie sprawy przegranej Wójta Gminy z 
Wojewodą Świętokrzyskim w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym odnośnie uchylenia 
decyzji Wójta o powołaniu Pełnomocnika ds. Organizacji Urzędu Gminy. Następnie zadał 
Wójtowi pytanie czy jest prawdą, że podwykonawcą realizowanej inwestycji pod nazwą 



 3 

„Budowa garaży OSP w Mirocicach” jest firma radnego Sylwestra Kozłowskiego. 
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka stwierdził, że traktuje te pytanie jako interpelacje i że 
udzieli odpowiedzi w momencie, kiedy obrady będą dotyczyły interpelacji. 
 
Ad. pkt. 4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
 
Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz. Poinformowała, że w tym 
okresie: 
- brała udział w ślubowaniu klas pierwszych w S.P w Rudkach i w Zespole Szkół                        
w Paprocicach, 
- brała udział w pracach przy ustalaniu regulaminu wynagradzania nauczycieli, 
- reprezentowała Radę na uroczystościach z okazji Odzyskania Niepodległości w kościele              
w Rudkach, 
- brała udział w uroczystej Mszy Św. z okazji wprowadzenia relikwii bł. ks. Bronisława 
Markiewicza do kościoła w Nowej Słupi , 
- brała udział w wernisażu prac artystycznych w sali konferencyjnej UG, 
- brała udział w IV czytaniu nocnym w Urzędzie Gminy, 
- brała udział w uroczystej Mszy Św. połączonej z poświęceniem organów, koncertem                  
i pielgrzymką parlamentarzystów w klasztorze na Świętym Krzyżu, 
- brała udział w święcie „Pluszowego Misia” w Przedszkolu w Rudkach, 
- brała udział w spotkaniu z sołtysami, 
- obradowała na połączonych komisjach, 
- była na wizji lokalnej u p. Borka z Nowej Słupi, 
- pełniła dyżury w UG w każdą środę, 
- wraz z Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję. 
 

Ad. pkt. Podjęcie uchwał:  
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz poinformowała, że komisje stałe Rady Gminy 
obradowały na dwóch posiedzeniach, na których omawiane były projekty uchwał z dzisiejszej 
sesji. 
 

• w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt. żyta do celów wymiaru podatku rolnego 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr XIII/94/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt. 
żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
Radny Adam Gałka zadał pytanie, jaka była reakcja sołtysów odnośnie proponowanych 
stawek podatkowych na 2008 rok. 
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka udzielił odpowiedzi stwierdzając, że sołtysi ze 
zrozumieniem podeszli do proponowanych podwyżek stawek podatkowych na 2008r. 
Uważali, że jeśli w przyszłych latach miałyby być skokowe podwyżki, to lepiej co roku 
minimalnie podnosić stawki podatkowe.  
Innych uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały Nr XIII/94/07 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt. żyta do 
celów wymiaru podatku rolnego. 
Głosowanie: 
za – 12 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 1 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/94/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
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• w sprawie ustalenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od nieruchomości na 2008 

rok  
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr XIII/95/07 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie ustalenia wysokości stawek                      
i zwolnień z podatku od nieruchomości na 2008 rok  
Pytań czy też uwag nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały Nr XIII/95/07 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie ustalenia wysokości stawek                   
i zwolnień z podatku od nieruchomości na 2008 rok  
Głosowanie: 
za – 13 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/95/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych                      

i zwolnień od tego podatku na 2008 rok. 
 

Radni ze względu na obszerność treści projektu niniejszej uchwały odstąpili od jej odczytania. 
Pytań czy też uwag nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały Nr XIII/96/07 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych i zwolnień od tego podatku na 2008 rok. 
 

Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/96/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

• w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru 
 

Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że podwyżka wysokości stawki opłaty targowej jest 
niezasadna, ponieważ plac targowy w Nowej Słupi jest w złym stanie i nic Gmina nie robi 
aby je poprawić. Dlatego będzie przeciwny za podwyższeniem tych stawek. 
Innych uwag czy też pytań nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr XIII/97/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłaty targowej oraz sposobu jej poboru 
 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały Nr XIII/97/07 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty 
targowej oraz sposobu jej poboru 
 

Głosowanie: 
za – 13 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/97/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
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• w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy – Marzanna Jop. 
Poinformowała, jakie zmiany i w jakich kwotach zostały zaproponowane. 
Radny Leszek Kulpiński stwierdził, że niepotrzebnie dokonano cięć w rozdziale 
„Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi”. Jego zdaniem środki te powinny być 
przesunięte na środki niewygasające i dlatego będzie głosował przeciw tym zmianom.  
Radny Adam Gałka zadał pytanie, czemu zmniejszono w inwestycjach rocznych środki z 
10.000 zł na 5.000 zł z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji technicznej na 
przebudowę drogi gminnej Baszowice-Hektary kierunek P. Kamińska. Podkreślił także, że 
oświetlenie uliczne ma wykonaną dokumentację techniczną, a nie jest realizowane. 
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka wyjaśnił, że jeśli znajdzie się wykonawca przebudowy 
drogi w Baszowicach to nic nie będzie stało na przeszkodzie, aby środki na to zadanie 
zwiększyć.  
Podkreślił, że wykonanie oświetlenia ulicznego wynosi koszt 100.000 zł, a w tegorocznym 
budżecie przeznaczona jest kwota tylko 60.000 zł. Jeśli zakres rzeczowy nie pozwoli na 
wykonanie całego oświetlenia, to będzie można go dokończyć w ramach środków 
przyszłorocznych.  
Innych pytań czy też uwag nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr XIII/98/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2007 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały Nr XIII/98/07 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 
rok Głosowanie: 
za – 10 
przeciw – 3 
wstrzymało się – 1 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/98/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

• zmieniająca uchwałę Nr XII/86/07 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 października 

2007 r. w sprawie procedury uchwalania budżetu Gminy oraz rodzaju                                

i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy – Marzanna Jop. 
Radny Zenobiusz Nowiński powiedział, że krytyka przy podejmowaniu uchwały Nr 
XII/86/07 z dnia 30.10.2007r. była zasadna. Stwierdził, że wystąpiło ogromne niechlujstwo 
proceduralne jak również merytoryczne w tej uchwale, a wprowadzane dzisiaj zmiany              
nie w pełni poprawią te wszystkie uchybienia. Dlatego wstrzyma się od głosu w tej sprawie. 
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka stwierdził, że jeśli chcemy dzisiaj oceniać uchwałę, która 
została podjęta 30.10.2007r. jako uchwała niechlujna, to jak możemy ocenić postępowanie 
byłego Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie uchwalenia budżetu, skoro przez pół roku 
nie mógł tego zrobić i nie zrobił. Obie uchwały budżetowe podjęte przez Radę Gminy zostały 
w całości przez RIO uchylone, jako niezgodne z prawem. I to jest dopiero niechlujstwo. 
Usterki, które są wprowadzane do przedmiotowej uchwały są zaledwie podpowiedzią 
proceduralną. Dodał, że absolutnie nie zgadza się ze stwierdzeniem, że jest to niechlujstwo. 
Zwrócił się do pana Nowińskiego ze stwierdzeniem, żeby oszczędził sobie takich określeń, bo 
jeśli przytoczy jakie usterki udowodniła panu Nowińskiemu kontrola, to wtedy się okaże co 
naprawdę robił były Przewodniczący Rady Gminy. Poinformował, że były Przewodniczący 
Rady Gminy nadal nie przedłożył Wójtowi budżetu uchwalonego przez RIO – do czego miał 
obowiązek, że nadal organa ścigania się tym zajmują. Przez to Gmina narażona jest na 



 6 

niepotrzebne koszty związane z uwiarygodnianiem z oryginałem, którego nie ma. Pomija już 
fakt, że to była jedyna Rada w województwie i druga w kraju, która nie była w stanie 
uchwalić budżetu. To nie jest wina radnych, a ówczesnego Przewodniczącego Rady Gminy, 
gdyż tak nimi kierował, że nie byli w stanie tego uczynić. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz zwróciła się do radnego Nowińskiego ze 
stwierdzeniem, że jeśli twierdzi, iż trzy słowa czy też zdania są niechlujstwem, to czymże 
może być zgubienie budżetu i zgubienie oświadczenia majątkowego radnego Sylwestra 
Kozłowskiego. 
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że Przewodnicząca Rady Gminy kłamie, iż zagubił 
oświadczenie majątkowe pana Kozłowskiego, po czym zgłosił wniosek, aby to stwierdzenie 
zaprotokołować. Następnie zwrócił się do Wójta Gminy ze stwierdzeniem, że winę za nie 
uchwalenie budżetu ponosi tylko i wyłącznie Wójt Gminy, gdyż nie stworzył tekstu 
jednolitego uchwały. Odmówił nawet panu radnemu Kulpińskiemu przekazania nośnika 
elektronicznego budżetu i cyt: „uciekł” z sesji budżetowej. Dodał, że gdyby był tekst jednolity 
to budżet uchwalony przez Radę byłby przyjęty przez RIO. Stwierdził, że Wójt wprowadza 
wszystkich w błąd informując, że nie dostarczył mu budżetu. Wójt Gminy w tym miejscu 
potwierdził fakt niedostarczenia mu budżetu gminy uchwalonego przez RIO. 
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że nie miał obowiązku dostarczania Wójtowi tego 
budżetu. Dostarczył Wójtowi pismo wraz z poświadczoną przez RIO kserokopią budżetu 
gminy, w którym jasno było napisane, że te dokumenty dają Wójtowi pełne prawo do 
działania w zakresie budżetu. Dodał, że budżet o który oskarżał go Wójt odnalazł się               
w biurze obsługi Rady Gminy.  
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka powiedział, że to jest kolejna nieprawda i że człowiek 
który mówi nieprawdę jest fałszywy. Jeszcze raz stwierdził, że nadal nie ma oryginału 
budżetu gminy uchwalonego przez RIO. Odnalazła się jedynie sama uchwała, która jest tak 
jakby pismem przewodnim. Budżet stanowił załącznik do tej uchwały, którego ciągle nie ma. 
Wójt dodał, że teraz winą za brak oryginału budżetu pan Nowiński obarcza wszystkich, tylko 
nie siebie. 
Radny Sylwester Kozłowski poinformował, że ma potwierdzenie złożenia w dniu 
30.04.2007r. swojego oświadczenia majątkowego za 2006r. Oświadczenie to zostało złożone 
w sekretariacie gminy w obecności radnego Rafała Piaseckiego i sekretarki Wójta. Do 
koperty zatytułowanej ”Przewodniczący Rady Gminy Nowa Słupia – Oświadczenie 
majątkowe za 2006 – Sylwester Kozłowski” zostały włożone 2 egzemplarze oświadczenia. 
Na kopii ma potwierdzenie daty wpływu. 
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że radny Kozłowski złożył tylko jedno oświadczenie 
oraz że nie złożył zeznania majątkowego, czyli PIT-u.  Odnotował to na kopercie, w której 
zostało złożone oświadczenie majątkowe. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz poinformowała, a później przedłożyła zapisy Zeszytu 
problemowego RIO (działalność nadzorcza), w którym podany jest przykład jak nie powinno 
uchwalać się budżetu. Jako przykład podana jest nasza uchwała budżetowa. Dodała, że 
powinno nam być z tego tytułu wstyd. 
Innych uwag czy też pytań do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr XIII/99/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. zmieniającej uchwałę Nr XII/86/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 października 2007 r. w sprawie procedury uchwalania 
budżetu Gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budżetu. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
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Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/99/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

• w sprawie zaciągnięcia kredytu 
 

Radny Leszek Kulpiński stwierdził, że wstrzyma się od głosu podczas głosowania nad 
przyjęciem tej uchwały, ponieważ jego zdaniem niektóre inwestycje mogły poczekać po to 
tylko, aby zgromadzić więcej funduszy na dofinansowanie ze środków własnych inwestycji, 
które będą współfinansowane z UE w 2008r. 
Innych uwag czy też pytań do projektu niniejszej uchwały nie było. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały Nr XIII/100/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 10 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 4 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/100/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz w tym miejscu posiedzenia ogłosiła przerwę trwającą 
w godz. 10.30 – 10.50. 
 

• w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Nowej Słupi 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała była kierownik GOPS – Maria 
Chrapała. 
Pytań jak też uwag do projektu niniejszej uchwały nie zgłoszono. 
Radni ze względu na obszerność treści projektu niniejszej uchwały odstąpili od jej odczytania. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem uchwały Nr XIII/101/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie wprowadzenia zmian                  
w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej Słupi. 
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/101/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

• w sprawie zmiany treści Statutu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej  

w  Rudkach 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonał kierownik ZGMiK w Rudkach – 
Andrzej Romański. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr XIII/102/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie zmiany treści Statutu Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach. 
Radny Zenobiusz Nowiński zadał pytanie czy Wójt posiada opinię radcy prawnego odnośnie 
przedmiotowego Statutu. Zgłosił wątpliwość, co do zapisów § 6, pkt. 2 „Kierownika zakładu 
zatrudnia i zwalnia Wójt Gminy Nowa Słupia”. Zastanawiał się jak ten zapis ma się do § 6, 
pkt. 1 i do § 2, pkt. 1, gdzie zapis stanowi, iż organem założycielskim Zakładu jest Rada 
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Gminy Nowa Słupia oraz że zakład podlega Radzie Gminy Nowa Słupia. Zasugerował 
następujący zapis: „Kierownika Zakładu powołuje na wniosek Wójta Gminy Rada Gminy”. 
Do ostatniego stwierdzenia odniósł się Kierownik ZGMiK w Rudkach – Andrzej Romański. 
Poinformował, że stanowisko „Kierownik zakładu budżetowego” nie podlega rozporządzeniu, 
w którym jest mowa o powoływaniu pracowników. Kierownik ZGMiK w Rudkach jest 
zatrudniany na zasadzie umowy o pracę, a nie powołania. 
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka poinformował, że przedmiotowy Statut był sprawdzony              
i zaakceptowany przez radcę prawnego. 
Innych uwag czy też pytań do niniejszego projektu uchwały nie było. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/102/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

• w sprawie realizacji zadania polegającego na zapewnieniu transportu i opieki nad 

dziećmi niepełnosprawnymi w czasie przewozu na trasie dom – szkoła – dom 
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała p.o. Kierownika ZOSz – Agnieszka 
Lewandowska. 
Pytań czy też uwag do tego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr XIII/103/07 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie realizacji zadania 
polegającego na zapewnieniu transportu i opieki nad dziećmi niepełnosprawnymi w czasie 
przewozu na trasie dom – szkoła – dom. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/103/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

• w sprawie przyjęcia na 2008 rok regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznania nauczycielom zatrudnionym w przedszkolu, szkołach 

i gimnazjach prowadzonych przez gminę Nowa Słupia dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród wynikających ze stosunku 

pracy  
 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała p.o. Kierownika ZOSz – Agnieszka 
Lewandowska. 
Przewodnicząca ZNP Oddział w Nowej Słupi – Małgorzata Jakubczyk podkreśliła, że zespoły 
negocjacyjne skupiły się głównie na podwyżce dodatków motywacyjnych, aby w ten sposób 
samorząd terytorialny, jakim jest gmina, zapewnił nauczycielom (co jest jego obowiązkiem) 
wymagane średnie krajowe wynagrodzenie. Podziękowała pani kierownik za skrupulatnie 
przygotowaną symulację wynagrodzeń naszych nauczycieli w 2008r.  
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała skład osobowy obu zespołów negocjujących 
regulamin. 
Pytań jak też uwag do niniejszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr XIII/104/07 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. w sprawie przyjęcia na 2008 rok regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznania nauczycielom zatrudnionym w 
przedszkolu, szkołach i gimnazjach prowadzonych przez gminę Nowa Słupia dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród wynikających ze stosunku pracy  
 

Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
Głosowanie jawne imienne stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego uchwała Nr XIII/104/07 Rady Gminy 
Nowa Słupia z dnia 27 listopada 2007r. została przyjęta. 
 

Ad. pkt. 6  Interpelacje i zapytania radnych 
 

Pan Piotr Michalski – Radca prawny Urzędu Gminy udzielił odpowiedzi na wcześniej złożony 
wniosek radnego Nowińskiego o udzielenie wyjaśnień co do uchylenia przez Wojewódzki Sąd 
Administracyjny decyzji Wójta o powołaniu Pełnomocnika ds. Organizacji Urzędu Gminy. 
Poinformował, że sprawa w chwili obecnej jest w toku międzyinstancyjnym. Pan Wójt złożył 
skargę kasacyjną do Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie. Obecnie oczekuje na 
wyznaczenie terminu i rozstrzygnięcie dokonane przez NSA w Warszawie. Odwołanie od 
decyzji Wojewody, tzn. skarga w trybie zwykłym została przez Wojewódzki Sąd 
Administracyjny oddalona.  
Następnie radny Sylwester Kozłowski wyjaśnił, że rzeczywiście jest podwykonawcą budowy 
garaży dla OSP w Mirocicach. Wykonawcą tej inwestycji jest firma z Kielc o nazwie 
„Spurek”. Dodał, że w pierwszym przetargu firma ta nie brała udziału. Kwota za wykonanie 
tej inwestycji podana przez firmę z pierwszego przetargu wynosiła 365.000 zł, natomiast 
firma która wygrała przetarg, tj. „Spurek” złożyła ofertę na 293.000 zł. Jest podwykonawcą 
ich inwestycji, ponieważ jako przedsiębiorca współpracuje z tą firmą od kilku lat. Dodał, że 
jest mieszkańcem tej miejscowości i dlatego będzie miał osobistą satysfakcję, jeżeli w miarę 
jak najszybciej i dobrze wybuduje te garaże. Prace idą prężnie, do końca grudnia będzie 
wykonany stan surowy zamknięty. U siebie zatrudnia pracowników z terenu naszej gminy              
w liczbie 33 osób, co jednocześnie jest niewątpliwie ważne. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz stwierdziła, że jest to postępowanie godne pochwały, 
a nie próba nagany, jaką próbował radny Nowiński udzielić panu Sylwestrowi Kozłowskiemu. 
Wykonując inwestycję na naszym terenie i dając tym samym zatrudnienie naszym 
mieszkańcom, którzy borykają się z problemami bezrobocia - jest to poza dyskusją. 
Przewodnicząca Rady Gminy dodała, że podnoszenie tej sprawy na sesji jest zachowaniem 
niestosownym. 
Interpelacji czy też innych pytań nie zgłoszono. 
 

Ad. pkt. 7  Wolne wnioski i informacje 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Piasecki nawiązując do informacji podanych przez 
pana Nowińskiego w gazetce samorządowej pn. „Nasz Emeryk” Nr 5 z 2006r., iż posiada 
wyższe wykształcenie uniwersyteckie - wydział prawa i administracji zadał pytanie panu 
Nowińskiemu, czy faktycznie posiada takie wykształcenie, ponieważ wiele ludzi o to pyta. 
Pan Nowiński w odniesieniu się do ww. pytania stwierdził, że radnym to może być nawet 
analfabeta, bo przepisy prawa nie zabraniają tego. Dodał, że o swoim wykształceniu wyraźnie 
poinformował wszystkich swoich wyborców. Napisał ulotkę składającą się z czterech stron 
które zawierają wszystkie informacje na temat jego osoby. Podkreślił, że nie jest zobowiązany 
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opowiadać swojego życiorysu. Natomiast, jeśli panu Piaseckiemu coś nie odpowiada i jeśli 
uważa, że kłamie, to niech zawiadomi Prokuraturę o popełnieniu przestępstwa. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz podniosła fakt, że ciągle Pan Nowiński uchyla się od 
odpowiedzi i jednoznacznie na zadane mu pytanie nie udzielił odpowiedzi. Zadała pytanie, 
dlaczego tego nie udowodni odpowiednim dokumentem, czyli dyplomem ukończenia szkoły 
wyższej. 
Pan Piotr Michalski – Radca prawny Urzędu Gminy wywołany poniekąd do odpowiedzi 
przez pana Nowińskiego pytaniem cyt: „prawda panie mecenasie?” wyjaśnił, że każdy radny 
może być wywołany do odpowiedzi nie tylko przez mieszkańców, ale również na tej sali. 
Wolne wnioski nie dotyczą tylko Wójta. Wójta to są interpelacje radnych, ewentualnie 
zapytania zaproszonych gości. Dlatego pan Piasecki miał prawo zadać takie pytanie panu 
Nowińskiemu. Jako mecenas ma wykształcenie wyższe uniwersyteckie, co może w każdej 
chwili potwierdzić odpowiednim dyplomem i nie wyobraża sobie, aby podawał informacje 
nie mające odzwierciedlenia w faktach. A radnym może być każdy, nawet osoba bez 
wykształcenia. Określenie „analfabeta” jest określeniem pejoratywnym, bo też to w jakiś 
sposób odzwierciedla stosunek osoby, która to wypowiada. Osoby mogły nie mieć szczęścia 
w życiu ukończyć żadnych szkół. Radny, który podaje w prasie taką informację, która staje 
się tym samym informacją publiczną, ma obowiązek udzielić odpowiedzi na takie pytanie jak 
dziś zadał radny Rafał Piasecki. Osoba zapytana powinna udzielić odpowiedzi albo 
stwierdzić, że nie odpowie na to pytanie. Pan mecenas przypomniał, że dość długo toczyło się 
postępowanie przeciwko kandydatowi na prezydenta, a późniejszemu prezydentowi RP, który 
podał informację, że ma wyższe wykształcenie. Skończył studia, uzyskał absolutorium, nie 
miał tylko tytułu magistra. Mówiąc, że ma wyższe magisterskie spowodował, że przez całe 
lata toczyło się postępowanie prokuratorskie.  
Ta informacja publiczna podana w „Emeryku”, mogła mieć konsekwencje dla dokonania 
wyboru i też ma swoje skutki prawne. I nikt tu nie chce nikogo poniżyć, jak to zrobił sam pan 
Nowiński zwracając się na tej sesji do Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Henryka Gąsiora, 
że nie rozumie tego, co on rozumie. Pan mecenas dodał, że sformułowanie powiedzenia iż „ja 
rozumiem dlaczego pan Gąsior nie rozumie” jest w jakiś sposób próbą poniżenia pana 
Wiceprzewodniczącego Rady w oczach opinii publicznej obecnej na tej sali. 
Pan mecenas jeszcze raz podkreślił, że radnym może być osoba nieposiadająca wykształcenia 
oraz że osoba kandydując na jakikolwiek urząd bądź stanowisko, powinna podać prawdziwe 
informacje. 
Radny Ryszard Karpiński zadał pytanie, czy pan Nowiński - były Przewodniczący Rady 
Gminy podpisał już dwa protokoły, które miał obowiązek podpisać. Poprosił także 
Przewodniczącą Rady Gminy o skserowanie wszystkim materiału z zeszytu RIO, gdzie jako 
wzór jak nie należy czynić podano gminę N.S., czyli naszą gminę. 
Radny Sylwester Kozłowski poinformował, że jako przewodniczący komisji rewizyjnej brał 
udział w szkoleniach Izb Obrachunkowych, w których uczestniczą wszystkie gminy                      
z województwa. Na tych szkoleniach mówi się tylko o błędach, które popełniają gminy. Jak 
wynika z zapisów tego zeszytu RIO, to wszyscy będą omawiać Nową Słupię. 
Protokolant sesji – Urszula Kozłowska wyjaśniła, że dwa protokoły z kwietnia i maja br. 
nadal są niepodpisane przez byłego Przewodniczącego Rady Gminy – Zenobiusza 
Nowińskiego pomimo tego, że były przegłosowane i przyjęte przez Radę Gminy. Stanowi to 
poważny problem, bo z punktu prawnego są one ważne, ale niepodpisane przez 
Przewodniczącego Rady Gminy. Dodała, że protokół z sesji jest dokumentem publicznym               
i każdy może żądać jego kserokopii, a w zaistniałym przypadku nie wie, czy może go 
udostępniać. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Gąsior poinformował, że pan Zenobiusz Nowiński                       
z siedmioma radnymi napisał na niego i pozostałych radnych skargę dotyczącą ich spraw 
majątkowych. Natomiast pan Nowiński dodatkowo jeszcze napisał, iż świadomie pobrał dwie 
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diety za 2006r., po to tylko, aby Urząd Skarbowy skierował sprawę do Policji Skarbowej              
w Kielcach. Wyjaśnił, że został wezwany na przesłuchanie w powyższej sprawie jak również 
w sprawie jak to było określone przez p. Nowińskiego cyt.: „nielegalnej produkcji wędlin”. 
Dopisane było w zawiadomieniu, że w przeszłości był w ZOM-o, że był w partii. Wyjaśnił, że 
przytaczając ten fakt chciał zwrócić uwagę na wizerunek radnego Nowińskiego, który nie ma 
na myśli dobra gminy, a tylko celowe dokuczanie wszystkim wokół.  
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że Pan Gąsior w swej wypowiedzi ujawnił publicznie 
informacje z dochodzenia oraz, że nie zdaje on sobie sprawy, jakie z tego tytułu poniesie 
konsekwencje.  
Wyjaśnił także, że nie podpisał tych protokołów, chociaż statut mówi, że Przewodniczący 
Rady podpisuje protokoły. Poinformował, że tych protokołów nie podpisze, ponieważ ich 
treść jest niezgodna z jego sumieniem i jego zdaniem nieodpowiadają temu, co się działo na 
sesji. 
Pan Piotr Michalski – Radca prawny Urzędu Gminy wyjaśnił, że skoro protokoły zostały 
przez Radę przyjęte w głosowaniu, to Przewodniczący Rady Gminy nie może, ale ma 
obowiązek je podpisać. Konsekwencją odmowy podpisania może być zgłoszenie tego faktu w 
stosownych organach. Dodał także, że jeśli Pan Henryk Gąsior otrzymał wezwanie i stawił się 
na przesłuchanie dotyczące jego osoby, to ma prawo rozpowszechniać informacje, kto na 
niego złożył doniesienie. Nie miałby takiego prawa, gdyby zgodnie z procedurą karną 
wyłączono jawność postępowania z uwagi na dobro śledztwa albo na mocy ustawy. Jeśli 
takiego postępowania nie było i przesłuchiwany nie został poinformowany o tajemnicy 
rozprawy to nie jest zobligowany do jej dochowania. 
Radny Sylwester Kozłowski zaapelował do radnego Zenobiusza Nowińskiego, aby zajął się 
swoimi sprawami, pracy Rady Gminy i miejscowości Nowa Słupia, a nie prywatnymi 
sprawami radnych. 
Radny Zenobiusz Nowiński odnosząc się do wypowiedzi pana mecenasa stwierdził, że gdyby 
pan Gąsior tylko poinformował, że na wniosek złożony przez Zenobiusza Nowińskiego był 
przesłuchiwany i że odbyło się postępowanie wyjaśniające, to faktycznie mecenas miałby 
rację. Ale jeśli Pan Gąsior ujawnił, że w zgłoszeniu było napisane, iż był zomowcem, że ludzi 
bił, że prowadził nielegalną działalność gospodarczą, to mecenas nie ma racji. Jeśli ktoś 
publicznie ujawnia tajemnice z postępowania to jest to karalne, a kodeks karny określa to jako 
przestępstwo. 
Pan Piotr Michalski – Radca prawny Urzędu Gminy poprosił w takim razie o podanie 
przepisu, gdyż procedurę karną wertuje codziennie i nie natknął się na ww. zapis. Jeszcze raz 
podkreślił, że ujawnienie tajemnicy może mieć miejsce wtedy, gdy to dochodzenie jest tajne. 
Sprawy karne w naszym kraju z reguły są jawne. Każdy może przyjść na salę rozpraw, prasa 
może uzyskać od prokuratora dane z tego dochodzenia. Jeżeli nie ma postanowienia o objęciu 
tej sprawy klauzulą tajności to osoba, która była wezwana ma prawo ujawnić te dane. 
Radny Sylwester Kozłowski jeszcze raz zapytał radnego Zenobiusza Nowińskiego czy 
posiada wyższe wykształcenie czy też nie, gdyż ciągle nie udzielił odpowiedzi na konkretnie 
zadane pytanie. 
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że jednoznacznie się wypowiedział i zamknął ten 
temat, a życiorysu swojego nie zamierza opowiadać. Jeśli komuś coś nie pasuje, to niech 
zawiadomi Prokuraturę lub inne organy ścigania. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz stwierdziła, że jeśli ktoś poddałby pod wątpliwość jej 
wykształcenie, które ona sama podała do publicznej wiadomości, to rozwiałaby te 
wątpliwości okazując stosowny dokument. A pan Nowiński nawet nie chce udzielić 
odpowiedzi, czy faktycznie posiada wyższe wykształcenie. Istnieje podejrzenie, że pan 
Nowiński podał nieprawdę opinii publicznej.  
Po czym odczytała, a następnie wręczyła radnemu Jerzemu Romanowi oraz sołtysowi 
Szymonowi Romanowi złożone na jej ręce podziękowania od Dyrektor Publicznego 
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Gimnazjum Nr 1 w Nowej Słupi i Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowej Słupi za warzywa 
przekazane dla szkolnej stołówki. 
Sołtys sołectwa Mirocice – Stanisław Marzec poprosił o skopiowanie sołtysom uchwał 
podatkowych na 2008r. Wyraził także swoje uznanie dla firmy, która wykonuje garaże dla 
OSP w Mirocicach. Pochwalił solidność materiałów budowlanych oraz tempo pracy przy tej 
inwestycji. 
Sołtys sołectwa Paprocice – Jan Sitarski złożył podziękowanie Wójtowi oraz Radzie za 
wykonaną drogę w Paprocicach. 
Sołtys sołectwa Sosnówka – Jerzy Sitek również złożył podziękowanie za wykonanie 
kolejnego odcinka drogi na Sosnówce. Zgłosił ciągle nierozwiązany konflikt podczas poboru 
podatków przez niego, jako sołtysa Sosnówki oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla Rudki. 
Granice obrębu Rudek ciągle są niejasne i z tej przyczyny powstał ten konflikt.   
Sołtys sołectwa Jeziorko – Józef Świetlik zgłosił zamulenie rowów przydrożnych na drodze 
wojewódzkiej w Jeziorku za mostem w stronę Bodzentyna ze względu na załamane dreny               
i uszkodzenie przez to przepustu. Poprosił o jego udrożnienie i wymianę dren w tym miejscu. 
Sołtys sołectwa Mirocice – Stanisław Marzec zwrócił się z prośbą o wykonanie dla swojej 
miejscowości tabliczek umiejscowionych przy skrzyżowaniu dróg informujących                         
o występujących w tej części wsi numerach porządkowych nieruchomości. 
Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka poinformował, że takie nowatorskie oznaczenie posesji jest 
już wykonane jako przykład w Baszowicach. Jeśli to się sprawdzi i jeśli będzie się cieszyć 
powodzeniem, a w budżecie gminy znajdą się środki na takie zadanie to możliwe, że w miarę 
możliwości wykona się takie znaki dla miejscowości z całej gminy. 
Dodał również, że w skutek zaleceń pokontrolnych Wojewody musi poprawić warunki 
lokalowe GOPS, Urzędu Stanu Cywilnego a także wygospodarować lokal dla funkcjonowania 
GKRPA. Doszedł do wniosku, że warunki lokalowe jednostek Urzędu Gminy można 
poprawić jedynie poprzez zagospodarowanie pomieszczeń wynajmowanych w chwili obecnej 
przez Pocztę. Stąd wyszedł z inicjatywą do pana Kierownika ZGMiK w Rudkach, aby 
wystąpił do Dyrektora Poczty w Kielcach z pismem o rozważenie możliwości ewentualnej 
lokalizacji Poczty w innym miejscu, w poszukiwaniu której gmina będzie pomagać. 
Sołtys sołectwa Serwis złożył Wójtowi i Radzie Gminy podziękowania za wykonanie 
dalszego odcinka drogi w Serwisie. 
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz poinformowała, że w przerwie sprawdziła kopertę               
z oświadczenia majątkowego radnego Sylwestra Kozłowskiego. Na kopercie tej napisane jest, 
że oświadczenie zostało złożone tylko w jednym egzemplarzu. Następnie Przewodnicząca 
Rady Gminy zadała pytanie byłemu Przewodniczącemu Rady Gminy Zenobiuszowi 
Nowińskiemu czy w związku z tym występował do radnego Sylwestra Kozłowskiego                     
o dostarczenie drugiego egzemplarza tego oświadczenia.  
Radny Zenobiusz Nowiński stwierdził, że nie miał obowiązku powiadamiać radnego 
Sylwestra Kozłowskiego o konieczności uzupełnienia złożonego oświadczenia majątkowego 
o drugi jego egzemplarz. Dodał, że nie ma takiego przepisu prawnego w tym zakresie oraz że 
ma dowód na to, iż pan Kozłowski złożył jeden egzemplarz oświadczenia majątkowego, ale  
w chwili obecnej nie może go ujawnić.  
Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz oświadczyła, że rolą Przewodniczącego jest miedzy 
innymi, aby czuwał nad poprawnością składanych przez radnych oświadczeń majątkowych,           
a w razie popełnionych błędów poprosić radnych o naniesienie korekt. Podkreśliła, że pan 
Zenobiusz Nowiński jako były Przewodniczący Rady Gminy tego nie uczynił, co min. 
zakwestionowała kontrola z Urzędu Wojewódzkiego. Jednym słowem nie dopełnił swoich 
obowiązków. Jeszcze raz zadała pytanie, czy posiada brakujący egzemplarz oświadczenia 
majątkowego radnego Sylwestra Kozłowskiego. 
Radny Zenobiusz Nowiński wniósł o zapisanie w protokole, iż Przewodnicząca Rady Gminy 
stwierdziła, że nie dopełnił swoich obowiązków jako Przewodniczący Rady Gminy. Dodał, że  
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